
Title (en)
Attachment roller shutter box

Title (de)
Rolladen-Aufsatzkasten

Title (fr)
Coffre d'attachement de volet roulant

Publication
EP 1106772 A1 20010613 (DE)

Application
EP 00103019 A 20000215

Priority
DE 19959736 A 19991210

Abstract (en)
[origin: DE19959736A1] The inner panel (5) on the room-facing side (22) of the box (2) is mounted on the window frame (1) so that it lies flush with
room-facing side of this frame. The box is preferably mounted on a pre-assembled frame before installation in a wall opening, and contains a cavity
for the winding shaft (3). Box panels (5-7) form a shield protecting the shuttering. An Independent claim is also included for a window with a frame
comprising hollow plastic profiles and the roller shutter box.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Rolladen-Aufsatzkasten zur Vormontage an dem vormontierten Blendrahmen eines Fensters vor Einbau desselben
in die Fensternische eines Mauerwerks. Der Rolladen-Aufsatzkasten (2) besteht im wesentlichen aus den Aufnahmeraum für eine Wickelwelle
(3) und einen Rolladenpanzer (4) bildenden, miteinander verbundenen Kastenblenden. Dieser zeichnet sich dadurch aus, daß die zur Raumseite
(22) weisende Innenblende (5) des Kastens auf dem Blendrahmen (1) derart montierbar ist, daß sie bündig mit der zur Raumseite (22) weisenden
Innenseite des Blendrahmens (1) abschließt. <IMAGE>
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